

English Version

Policy Name:	Low-Income Student Support Policy
--------------	--

▪ **Policy Information:**

Code:	PS_02_SDG01_2
Issue date:	
Revision, Date:	
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	
Decision of the Deans Council:	

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The university is committed to supporting low-income students to ensure their academic continuity and success in a supportive educational environment. This support includes financial and non-financial assistance, covering affordable housing, meal subsidies, transportation aid, and healthcare services.
--

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Provide an inclusive educational environment that supports the needs of low-income students and ensures their academic continuity.
2.	Improve access to essential services, including housing, meal programs, transportation, and healthcare for students in need.
3.	Enhance the financial sustainability of students by reducing financial burdens related to living and educational expenses.

▪ **Related procedures:**

1.	Affordable Housing Procedure
2.	Meal Subsidy Procedure
3.	Transportation Assistance Procedure
4.	Healthcare Support Procedure

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Number of Students Benefiting from Affordable Housing
2.	Number of Students Benefiting from Meal Subsidy Programs
3.	Number of Students Benefiting from Transportation Assistance
4.	Number of Students Benefiting from Healthcare Services

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Regularly review and enhance support programs for low-income students to ensure they meet evolving needs.
2.	Strengthen collaboration with charitable and community organizations to support more students through grants or additional services.
3.	Increase student awareness of available services and assistance, ensuring easy access through clear guidelines and regular announcements.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة دعم الطلاب ذوي الدخل المنخفض
-------------	------------------------------------

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_02_SDG01_2
تاريخ الإصدار:	
رقم المراجعة، وتاريخها:	
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	2
تاريخ اعتماد السياسة:	
قرار مجلس العمداء:	

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتوفير الدعم للطلبة من ذوي الدخل المنخفض لضمان استمراريتهم الأكاديمية ونجاحهم في بيئة تعليمية داعمة، وذلك من خلال تقديم مجموعة من المساعدات والخدمات المالية وغير المالية التي تشمل السكن الميسر، ودعم الوجبات الغذائية، والمواصلات، والرعاية الصحية.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

١.	توفير بيئة تعليمية شاملة تدعم احتياجات الطلبة من ذوي الدخل المنخفض وتضمن استمراريتهم الأكاديمية.
٢.	تحسين الوصول إلى الخدمات الأساسية، بما في ذلك السكن، والوجبات الغذائية، والمواصلات، والرعاية الصحية للطلاب المحتاجين.
٣.	تعزيز الاستدامة المالية للطلاب من خلال تقليل الأعباء المالية المرتبطة بالمعيشة والتعليم.

الإجراءات المرتبطة:

١.	إجراء السكن الميسر
٢.	إجراء دعم الوجبات الغذائية
٣.	إجراء دعم المواصلات
٤.	إجراء الرعاية الصحية

مؤشرات الأداء:

١.	عدد الطلاب المستفيدين من السكن الميسر
٢.	عدد الطلاب المستفيدين من برامج دعم الوجبات الغذائية
٣.	عدد الطلاب المستفيدين من دعم المواصلات
٤.	عدد الطلاب المستفيدين من الرعاية الصحية

▪ توصيات آخر مراجعة:

١.	مراجعة فعالية البرامج الداعمة المقدمة للطلبة من ذوي الدخل المنخفض وتطويرها بشكل دوري لضمان استجابتها لاحتياجاتهم المتغيرة.
٢.	تعزيز التعاون مع المؤسسات الخيرية والمجتمعية لدعم المزيد من الطلبة عبر تقديم منح أو خدمات إضافية.
٣.	زيادة الوعي بين الطلبة حول الخدمات والمساعدات المتاحة لهم وضمان سهولة الوصول إليها من خلال إرشادات واضحة وإعلانات دورية.